



法界佛教大學

Dharma Realm Buddhist University

英文四週密集班

時間: 2004年7月19日到8月13日

地點: 美國北加州獨一無二的佛教聖地，環境優雅寧靜的妙覺山谷。

師資: 經驗豐富的美國老師。

小組教學: 在入學評估後，按程度分班，分初級班、中級班和高級班，依個人程度來學習，選修性的個別指導，令您能更專注於最須加強的部份。

教學內容: 美國語言、文化及個別指導。

密集: 時數超過一百個小時，週一至週五每天五個小時，另有一個小時的個別指導。

特殊活動: 郊遊和聆聽錄音帶，讓您有真正練習英文機會。

結業時: 畢業生將領到一份結業證書，成績優良者，將於畢業典禮時表彰。

學費: 美金\$800另加\$30書本費，如需住宿在萬佛聖城，四週住宿和伙食費美金\$500元。

名額有限，請早報名。

詳情請洽 707-468-9112 或 drbu@drba.org

Visit us at <http://www.drba.org/education/drbu/>



Four-Week Intensive ESL July 19 to Aug. 13, 2004

Location: The City of 10,000 Buddhas, a safe, tranquil and one of a kind setting at the foot of Wonderful Enlightenment, California

Instructors: Experienced American teachers

Small Groups: After an initial assessment, you will be placed into one of three levels—beginning, intermediate, or advanced. Smaller groups within each level and optional individual instruction allow you to learn at your own pace and focus on the skills that are most important to you.

Content: American language, culture and individual needs

Hours: Classes meet five days a week, five hours a day, with an optional sixth hour of individual instruction. Special activities, excursions, and the listening lab help you learn to use English in real situations.

Result: A certificate for all students who successfully complete the program. You will be honored in a special ceremony which recognizes your achievement and hard work.

RATES: \$800 tuition fee (with an additional \$30 for textbooks). Optional room and board at the City of Ten Thousand Buddhas is available for \$500 for the full four weeks.

Space is limited!

To register or for more information, contact us at 707-468-9112

or drbu@drba.org

Visit us at <http://www.drba.org/education/drbu/>

